
 

ZÁPIS č. 11/2024 

Ze 24. zasedání zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 16.12.2024 

Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení – doplnění a schválení programu  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení zápisu ze zasedání ze dne 18.11.2024 
4. Rozpočtové opatření č.10 
5. Schválení návrhu rozpočtu obce Pňov-Předhradí na rok 2025 
6. Schválení ceny vodného na rok 2025 
7. Schválení rozpočtu fondu obnovy vodovodu na rok 2025 
8. Schválení plánu inventarizace obce Pňov-Předhradí za rok 2024 
9. Schválení servisní smlouvy elektronické úřední desky 
10. Schválení rámcové smlouvy na změnu dodavatele el. energie 
11. Diskuse 
12. Návrh usnesení 
13. Závěr 

 
 
 

Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 
 

K bodu 1. Starostka obce Ing. Jana Bydžovská přivítala všechny přítomné a zahájila jednání 
zasedání zastupitelstva obce v 19:00 hod. Konstatovala, že zasedání  zastupitelstva obce bylo 
řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále jen JŘ), pozvánka byla řádně zveřejněna, zasedání 
zastupitelstva obce bylo tedy řádně svoláno a vyhlášeno. Je přítomno 6 zastupitelů, Jan 
Pavlíček omluven, zastupitelstvo je tedy schopné usnášení. Znění programu zastupitelstva je 
stejné jako na zveřejněné pozvánce. ZO hlasuje o schválení programu dnešního zasedání 
zastupitelstva. 
Hlasování: 6-0-O  

Usnesení: ZO schvaluje program dnešního zasedání zastupitelstva. 

 

 
K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII., odst.5., JŘ určeni Jan Zvěřina a Pavel Pekař. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 18.11.2024 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 
námitky ze strany ověřovatelů, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený. 
Schválený zápis bude zveřejněn na webových stránkách obce. 
 
 
 
 



 
 
 
 
K bodu 4. Starostka seznámila přítomné s  rozpočtovým opatřením č. 10. Plné znění 
rozpočtového opatření je ke stažení na úřední desce vždy do 30 dnů dle platné legislativy. 
Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 10. 

 

 
K bodu 5.  Starostka seznámila přítomné s rozpočtem pro rok 2025. Od vyvěšeného návrhu se 
změnilo pouze toto: dotace od Středočeského kraje nebude krajem zpracována do konce 
roku 2024, tudíž ji přijmeme až v roce 2025. Jiné další změny nejsou. Dalo se hlasovat. 
Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočet obce Pňov-Předhradí pro rok 2025 jako schodkový krytý 
z přebytků z let minulých. Pověřuje také starostku  ke srovnání rozpočtu obce 
k 31.12.2024. 
 
 

K bodu 6. Starostka seznámila přítomné s kalkulací pro výpočet vodného pro rok 2025. Cena 
jednoho kubíku vody vychází na 115,01Kč včetně 12% DPH. Je to bohužel cena nejnižší, jakou 
můžeme vzhledem k podmínkám dotace mít. Provoz vodovodu bohužel nemůže být z 
podstaty dotace ztrátový, není tedy možné, aby jej obec dotovala tak jako třeba v případě 
odpadového hospodářství. Každý rok musíme také tvořit fond obnovy a ten nám s kalkulací 
vždy významně zahýbe. Do udržitelnosti projektu musíme vydržet, ta končí na jaře 2032.  
Dalo se hlasovat.  
Hlasování: 6-0-0    

Usnesení: ZO schvaluje cenu vodného na rok 2025 na 115,01Kč vč. DPH za kubík.  
 
 
K bodu 7. Starostka odkázala na bod výše, kde se probírala kalkulace vodného na rok 2025. 
Na základě tohoto výpočtu byl stanoven fond obnovy ve výši 75 000,-Kč. 
Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočet fondu obnovy vodovodu na rok 2025 ve výši 75 000,- Kč. 
 
 
K bodu 8. Starostka představila inventarizační plán za rok 2024. Členové inventarizační 
komise jsou Ing. Jana Bydžovská, Jan Pavlíček a Renata Balušíková. Dalo se hlasovat. 
Hlasování: 6-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje plán inventarizace obce Pňov-Předhradí za rok 2024. 
 
 
K bodu 9. Starostka seznámila přítomné se skutečností, že skončila záruka a s ní spojená 
správa elektronické úřední desky na OÚ. Není možné být bez další správcovské podpory. 
Obec je ze zákona povinna mít vždy funkční ÚD. Obec disponuje pouze elektronickou a je 
tedy nezbytné, aby byla stále funkční. To nám smlouvou bude dále garantovat firma Emam 
s.r.o., od které obec ÚD pořizovala. Jsou 2 varianty servisní smlouvy, obě na dobu 5let. První 



je základní péče za 7.600,- Kč vč. DPH a to čtvrtletně. Ta obsahuje servis, kontrolu, 
aktualizace softwaru, garance opravy do 6h. Druhá dražší varianta, ale komplexnější za 
14.066,25,- Kč vč. DPH  a to čtvrtletně. Druhá je komplexní tím, že poskytovatel se navíc k té 
základní péči zavazuje ještě k tomu, že v průběhu trvání této smlouvy vymění stávající 
zařízení za nejnovější model ve stejné nebo vyšší konfiguraci. A pokud se tak nestane 
v průběhu trvání, tak dojde k výměně až na konci trvání této smlouvy. Jednoznačně lépe 
finančně vychází druhá varianta, protože pořizovací cena nové elektronické úřední desky 
činila v roce 2022 více než 200tis. Dalo se hlasovat.                                              
Hlasování: 6-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje servisní smlouvu elektronické úřední desky s firmou Emam s.r.o. na 
dobu 5let za čtvrtletní částku 14.066,25,- Kč a opravňuje starostku obce k jejímu podpisu.  
 
 
K bodu 10. Starostka seznámila přítomné o končící smlouvě s ČEZ Esco k 31.12.2024. 
z tohoto důvodu jsme obdrželi nabídku s novými cenami. Ta byla výrazně vyšší, a proto 
starostka obce oslovila o nabídku ještě E.ON energie, a.s.  Po srovnání obou nabídek, 
jednoznačně vyplynulo, že E.ON je momentálně výrazně levnější. Nejlépe vychází varianta na 
3 roky s postupným klesáním cen. Obec disponuje 9 odběrnými místy ve 3 tarifech – 
Standard, ACCU a LIGT. ACCU je na OÚ, LIGHT – rozvody veřejného osvětlení a vše ostatní je 
ve STANDARD tarifu.  Dalo se hlasovat.  
Hlasování: 6-0-0  
 
Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o sdružených službách elektřiny ze sítě nízkého napětí 
s firmou E.ON Energie, a.s. s účinností od 1.1.2025 do 31.12.2027 a opravňuje starostku 
obce k jejímu podpisu. 
 
 
K bodu 11. Dotazy zastupitelů:  
 
Informace pro všechny o ukončených pozemkových úpravách v katastrálním území Klipec. 
Všichni vlastníci si musí v lednu podat daňové přiznání!!! Budeme dávat na vědomí 
občanům všemi dostupnými způsoby.  
 
Informace o jednání s ŘSD.  
Starostka obce a členové spolku pro lepší život u I/38 vyrazili společně na jednání do Kolína 
na ŘSD. Zde jsme byli informováni o ukončeném geologickém průzkumu, který dopadl dobře. 
Podloží má složení dle predikcí. Na jaře 2025 bude vypsáno výběrové řízení na zhotovitele 
projektové dokumentace celého obchvatu. Spolu s tím se začne pracovat na výkupu 
pozemků a budou probíhat další podrobnější geologické průzkumy potřebné k další fází 
projekce stavby. Stále platí, že počátek stavby je plánován na rok 2029. O dalších jednání a 
nových zjištění budeme dál informovat.  
 
 
K bodu 12. Diskuze: 

Dotaz na čas výdeje vánočních kaprů. 
Vánoční kapři se budou vydávat v neděli 22.1.2024 mezi 13-16h. 

 
 

 



 

 

K bodu 13. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 14. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 
na ZO popřála všem krásné svátky a mnoho štěstí a úspěchů v Novém roce 2025 a ukončila 
zasedání v 20:20 hodin. 

 

 

V Pňově-Předhradí 17.12.2024 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

Ověřili Jan Zvěřina  …………………         a                Pavel Pekař  ……………………….. 

    

                   

        …………………………………..                                         ………………………………….. 

                Jan Pavlíček                                            Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                              starostka 


